
Protokół Nr 6/2019 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 28 maja 2019r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska                       

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu (obecni wszyscy członkowie komisji). 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk oraz Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty, 

b. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Pierzchnica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

c. zmian w budżecie Gminy na rok 2019, 

d. zmiany uchwały Nr XXXIV/71/2018 Rady Gminy Pierzchnica w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

e. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Drugni Rządowej. 

2. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody  

            ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy system musi się 

samofinansować. Na koszty funkcjonowania systemu składa się: 

- odbieranie, transport, zbieranie, odzysk i unieszkodliwianie odpadów komunalnych; 

- tworzenie i utrzymanie punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych; 

- obsługa administracyjna systemu. 

Przedstawił analizę kosztów na podstawie, której wyliczono stawkę jednostkową od osoby za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Przewodnicząca komisji mówiła, że ludzie pytają czy będą obniżki dla posiadających 

Karty dużej rodziny i dla rodzin wielopokoleniowych. 

 Burmistrz odpowiedział, że aby wprowadzić obniżki dla pewnych grup to trzeba 

podwyższyć stawkę jednostkową dla innych, bo wpływy z opłat musza pokryć koszty związane 

z gospodarowaniem odpadami komunalnymi. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest 

za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty. 

  

Ad.1.b) Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru  

            deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
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przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej i poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zachodzi konieczność uchwalenia nowej deklaracji w 

związku ze zmianą metody obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Przewodnicząca komisji zapytała czy mieszkańcy sami musza się zgłaszać po 

deklaracje czy sołtysi będą rozprowadzać w sołectwach. 

 Burmistrz odpowiedział, ze sołtysi będą dystrybuować deklaracje, mieszkańcy sami 

mogą przychodzić do urzędu i składać deklaracje oraz będzie na stronie gminy udostępniony 

formularz do elektronicznego wypełniania. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Pierzchnica oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019 i poprosiła Skarbnika o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 100.000 zł. i o taką samą kwotę zwiększa się plan wydatków. Zmiana 

związana jest z urealnieniem planu poprzez zwiększenie dochodu z tytułu podniesienia opłat 

za wywóz śmieci i po stronie wydatków zwiększenie środków na usługę odbioru odpadów 

komunalnych. W uchwale budżetowej zmienia się przejściowy deficyt budżetu z kwoty 

2.000.000zł na 3.000.000 zł, a spowodowane jest to tym, że nałożyły się płatności za wykonane 

oczyszczalnie przydomowe i modernizację budynku urzędu. 

Członkowie komisji po przeanalizowaniu proponowanych zmian w budżecie gminy nie 

wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019 w związku 

z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o proponowanych zmianach w budżecie gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2019. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały         

            Nr XXXIV/71/2018 Rady Gminy Pierzchnica w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w październiku 2018r. była podjęta uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej, która dotyczy terenów 

będących kiedyś drogami wewnętrznymi, a obecnie nie stanowią dojazdu do innych 

nieruchomości. Powiedział, że po wykonaniu podziałów zmieniła się powierzchnia działek o 

kilka metrów kwadratowych i żeby zawrzeć akt notarialny konieczna jest zmiana uchwały. 
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Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXIV/71/2018 Rady Gminy Pierzchnica w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej w związku z tym przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIV/71/2018 Rady Gminy Pierzchnica w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  

            sprzedaż nieruchomości w Drugni Rządowej i poprosiła Burmistrza o informację w 

sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w Drugni Rządowej jest kopalnia kredy. Kiedyś 

eksploatowała złoże Spółdzielnia Kopaliny Mineralne. Spółdzielnia sprzedała zakład. Wyszło, 

że w środku tej kopalni jest działka 87 arów stanowiąca własność gminy. Na części tej działki 

jest złoże. Spółdzielnia miała umowę na użytkowanie ale po sprzedaży umowa wygasła. 

Wstępna wycena tej działki to 60-70 tys. zł. Działka będzie sprzedana w przetargu 

nieograniczonym. Dodał, że pieniądze są potrzebne, bo w dalszym ciągu nie ma decyzji czy 

będzie dofinansowanie do budowy sali gimnastycznej w Drugni. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Drugni Rządowej w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Drugni Rządowej. 

 

Ad.2.Sprawy różne. 

 Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na przepompownie w Pierzchniance, która jest 

usytuowana w sąsiedztwie jej posesji. Mówiła, że przed wybudowaniem było zapewnienie, ze 

nie będzie śmierdzieć. Była awaria pompy w przepompowni i bardzo śmierdziało w domu. 

Podkreśliła, że bardzo długo trwała wymiana pompy. 

 Burmistrz powiedział, że nie da się przewidzieć awarii, a zamówienie nowej pompy i 

jej wymiana to pochłania jakiś czas. 

 Radny Jan Stęplowski zwracał uwagę na smród jaki powstaje ze spalanych padłych 

młodych gęsi w Ujnach. Co pewien czas wieczorami i w nocy padłe gąsięta są palone a to daje 

smród trudny do zniesienia. Padłe zwierzęta powinny być przekazywane do utylizacji. 

Podkreślił, że odpowiednie służby powinny to kontrolować, a nie żeby była taka uciążliwość 

dla mieszkańców. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółował: 

S.Kielesiński                                            

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Jadwiga Łopatowska 

 


